
  

 
    GLEJBJERG BØRNE- OG  
  SKOLECENTER  

  

  

  

  

REFERAT Bestyrelsesmøde d. 18. september 2024 kl. 16.30-18.30  

Fællesbestyrelsen    

Sted  Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter  

Deltagere  Danijela Berbic Larsen (DB), forældrerepræsentant  
Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant  
Stine Nordestgaard (SN), næstformand 
Maiken Ellegaard (ME), Forældrerepræsentant  
Lene Sandø (LS), Forældrerepræsentant  
Ditte Lorentsen (DL), forældrerepræsentant 
Anna Junker Mortensen (AM), Formand  
Kristian Kamp (KK), Leder  
Maybritt Ruppert (MR) Sekretær  
Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef  
Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant  
Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant  
Mike Simonsen Straarup (MS), Udvalgsrepræsentant  

Referent  MR 

Fraværende/afbud   

  

Punkt  Referat  

1. Siden sidst Ledelse: Siden 1. møde har 6. klasse været på lejrskole på Bornholm. 

Der arbejdes med planlægning af 1. PBL-uge i uge 41. 

Lærer-kredsen har været til møde med M. 

Der har 2 afsted på teamkoordinatoruddannelsen. 

Det er en udfordring, at en kollega er hængt ud i medierne. 

 

Medarbejdere: Vi har haft en god tur til Bornholm. Vi er i gang med PBL-

planlægning. 

 

SFO: Pt. Producerer vi en del med æbler og nyder ellers det gode vejr. 

 

Børnehaven: Vi har været afsted på tur i Givskud. Turen er finansieret 

med midler fra fond. Til næste år ændres konceptet på forældremødet 

til, at der er mindre tid til snak. Der arbejdes en del med legepladsen. 

 



2. Gennemgang af 
kommunalt budget 

KK gennemgik budgettet 2025-2028 i forhold til Børn, PPU, Sundhedspleje samt 
Skole og Kultur. 
Vejen Kommune skal spare. 
Nedsættelse af gruppe til høringssvar: Ditte, Maiken og Anna. 
 
 

3. Frokostordning i bhv. Hanne gennemgår mulighederne. Beslutningen bliver et nej, så børnene 

skal fortsat have mad med hjemmefra. 

4. Regnskab og budget KK gennemgår powerpoint vedr økonomi og regnskab. 

 

 

5. Evaluering af 
forældremøder + 
orientering 

Mødet på Højmarkskolen fungerede rigtig godt. Det var rigeligt med 2 

repræsentanter. 

Lintrup: Der var 9 deltagere. Fælles intro til høringssvar. Skolen er på valget 2025. 
Skal der fremover drøftes nationalt i stedet for lokalt? 
 
Vi accepterer svar med forbehold og sender derefter svar ud. 
 
De lokale forældremøder fungerede godt, og forældrene var tilfredse. 
 

6. Evaluering af arbejdsdag 
d. 6/9 

Alle havde en god dag. Der blev nået meget og alle var glade. Der skal 

evt. fremover være flere ansvarlige, der planlægger dagen. 

7. Skolefest d. 24/10 Kontaktpersoner: 
0. klasse I 
1. klasse B 
2. klasse M 
3. klasse L 
4. klasse N 
5. klasse N 

 
Anna melder repræsentanter til Skolefestudvalget. 
Vi kan evt. få brug for hjælp til servering. 

8. Andet vigtigt 
 

- Jubilæumsfesten gik rigtig godt. Der var god opbakning. 
- Skolens jubilæum: Vi skal på tur – planlægning følger senere. 
- Punkter næste møde d. 21/10: 

Trivselsmåling 
Trafik og asfalt 
Mobilpolitik 
Evt. brug af udvalgsrepræsentant 
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